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Abstract (en)
Carbonate-containing mineral fillers, pigments or similar materials are described which are characterised in that they have   a) a rhombohedral or
substantially circular particle shape,   b) a steepness factor from 1.1 to 1.4,   c) a ratio R = % of the particles < 1 <0>m DIVIDED % of the particles
< 0.2 <0>m = 8 to 19 and   d) a mean statistical particle diameter of 0.4 - 1.5 <0>m. <??>These materials can be used in the paper industry both as
paper filler and as coating pigment. <IMAGE>

Abstract (de)
Es werden carbonat-haltige mineralische Füllstoffe, Pigmente oder ähnliche Materialien beschrieben, die dadurch gekennzeichnet sind, daß sie a)
eine rhomboedrische oder im wesentlichen runde Partikelform, b) einen Steilheitsfaktor von 1,1 bis 1,4, c) ein Verhältnis <IMAGE> und d) einen
mittleren statistischen Teilchendurchmesser von 0,4 - 1,5 µm aufweisen. Diese Materialien können in der Papierindustrie sowohl als Papierfüllstoff
als auch als Beschichtungspigment verwendet werden. <IMAGE>
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